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Přesvědčovat přesvědčené je ztráta času. To je třeba si velmi dobře pamatovat. Doba covidová byla
ztrátou dvou let, rozpadem mnoha přátelství a schopnosti zdravě se zamyslet o všech dostupných
faktech. Nicméně šlo o zdraví a novou nemoc, kterou média i politici hrubě zneužili v mnoha
směrech a de facto pomoci ní otestovali, co vše lze lidem nalhat a jak ukrást co nejvíce. Ukázalo se,
že nejen český národ v posledních letech náležitě zhloupnul a nechá na sobě štípat dříví. Stejné
zkušenosti získalo mnohem více vlád, přičemž skutečně náročným testem prošli Číňané, kde však
vládne stále tvrdou rukou Komunistická strana Číny, dále Australané, kteří byli dosud zvyklí na jeden
z nejdemokratičtějších režimů, nakonec Kanaďané, v jejichž zemi vznikl velký odpor proti vládě
odchovance Světového ekonomického fóra Trudeau. Jak je vidět, liberálové i komunisté se chovali
úplně stejně a je evidentní, že dochází pomalu k mazání rozdílů mezi různými režimy na první pohled
značně rozdílnými.

 

  Covid je prozatím za námi, i když na podzim už se nemocnice připravují na jeho další příděl.
Hysterie zdaleka nekončí, je pouze přerušena jinou, modrožlutou. Ta je neméně umělá a přehnaná.
Nese však mnoho společných znaků s covidovou. Opět probíhá nekonečná a agresivní mediální
masáž, politici nadále lžou a manipulují s fakty, přesvědčují občany o své pravdě. Ostatně je to už
třetí vlna manipulací, první jsme zažívali v období největší migrace. V krátké době jsme tak svědky
systematického vytváření dezinformací ze strany vlád a médií. K migraci nemá cenu se vracet,
natočené ,,dokumenty“ o lidském neštěstí migrantů byly předlohou pozdějšímu předkládání důkazů o
vysokém počtu zemřelých a množství různě převážených prázdných rakví či natáčení plných
nemocnic, které v reálu byly poloprázdné. Nezlehčujeme osud lidí, kterým covid ublížil, či pro které
byly jeho následky fatální, nicméně je si třeba uvědomit, že za vytvoření pandemie nebyl nikdo
obviněn, potrestán a jeho jméno nebylo zveřejněno, přestože většina z nás tuší, kde se covid vzal. To
je na tom nejtragičtější. Finanční machinace pak byly už jen důsledkem absence kontroly politiků.

 

 

  Ukrajina se stala odrazovým můstkem v tažení proti Ruské federaci. Jeho strůjcem jsou Spojené
státy, jejichž ekonomický stav je objektem častých spekulací a možná je drží nad vodou tzv.
petrodolar a také určitá nadvláda USA nad důležitými mezinárodními organizacemi. Naopak na
suroviny bohaté Rusko se pod vedením Vladimíra Putina zvedlo z popela a splatilo zahraniční dluhy,
vybudovalo rezervy a vzhledem k objevení dalších mohutných ložisek extrémně kvalitních ropy a
plynu má solidní výhled do budoucnosti. Navíc pokračuje v budování technicky vyspělé armády,
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v některých směrech dosáhlo natolik kvalitativního pokroku, že zaostali i Američané a Britové,
světové vojenské velmoci. Rusko si samozřejmě uvědomuje jistý ,,nedostatek“ v lidských zdrojích, je
jich jen cca 140 milionů, takže tuto nevýhodu nahrazuje pokrokovou technikou. Samozřejmě je svým
přístupem k mnoha světovým událostem trnem v oku amerických Demokratů a západních liberálů,
navíc si nenechá do čehokoliv příliš mluvit a zahraniční společnosti k sobě pouští minimálně. Lidi
typu Sorose či Schwaba vůbec, takže teď už víme, proč je taková nenávist vůči ruské federaci.

Ukrajina se tak stala jakýmsi pomyslným rudým hadrem házeným do tváře Vladimíra Putina. Ten
přesto do žádné války jít nechtěl a dlouhodobě upozorňoval na řadu porušování dohod. Například o
nerozšiřování počtu zemí v NATO nacházejících se v blízkosti Ruské federace. Nebo známé Minské
dohody. Dlouho Rusové protestovali, zpětvzetím Krymu, které si navíc odhlasovali místní obyvatelé
v referendu, ukázali, že zdaleka ne vše si nechají líbit. Osm let trvající teror v Donbasu a nacistická
příslušnost ,,bojovníků“ Azovského praporu a Pravého sektoru byly důvodem k mnoha stížnostem ze
strany Moskvy. 15000 mrtvých včetně mnoha dětí už bylo dost na to, aby přetekl pohár trpělivosti,
jenže oprávnění k vojenské operaci bylo mnohem více. Tedy nejen nacistická přítomnost v řadách
Ukrajinců, ale také mnoho instruktorů z NATO a biologické laboratoře vyrábějící nebezpečné zbraně
na území Ukrajiny.

Bohužel většina našich spoluobčanů se o nejzkorumpovanější stát světa Ukrajinu zajímá až poslední
týdny a vše výše uvedené naprosto netuší či je to nezajímá. Pletou si separatisty a útočícími
jednotkami Azova a Pravého sektoru, neznají reálnou historii Majdanu a následujících dní po něm,
ale ani to, jakým vývojem Ukrajina procházela v minulosti, například za 2.světové války. Přesto jsou
schopni tvrdit, že naše média a vláda dělají vše dobře a Ukrajinu je třeba podporovat, často i za cenu
vlastního sebezničení. Přitom jde ve velké míře o podporu nacismu. Samozřejmě někteří z občanů již
procitají, například rodiče dětí, které se nedostaly do prvních tříd ve školách, do které dle místa
pobytu patří, a nyní usilovně hledají, kam s potomkem, přičemž tytéž školy přijímají malé Ukrajince.
Další, pro které jsou nekoncepčnost a ideologické pomatení vlády už doslova nebezpečné, jsou
průmyslníci závislí na cenách plynu a ropy, stavební firmy, kterým dochází materiál. A k probuzení
spěje mnohem více prostých lidí, naopak politici ztrácející rozum nadále popírají veškeré ekonomické
a fyzikální zákony.

Stačí si pustit jednou za čas zprávy a tamní výblitky Vás vrátí k realitě a pochopíte, proč tolik
hloupých či důvěřivých lidí mává pomyslnou ukrajinskou vlaječkou. Absolutně nechápou, co vše se
stane a pouze opakují naučená hesla, která plynou z úst prolhaných moderátorů a politiků. Takže se
vraťme k začátku článku. Přesvědčovat přesvědčené nemá cenu, buď je probudí mráz, hlad či
chudoba, případně nic, protože bohužel existuje plno takových, jejichž myšlení se procitnutí nedočká.
Takže sjednocení národa a jeho možný odpor proti uzurpátorům moci je zatím v nedohlednu. Navíc
natvrdlost je infekční. Bohužel. Místo toho posloucháme naprosto nesmyslné názory a pozorujeme,
jak se nám rozpadá Česká republika před očima. Zatím nezastavitelně. Položte politikům jakoukolv
otázku, pokaždé dostanete stejnou odpověď. Vše dělají dobře a dosáhnou úspěchu. Sporné je to, co
za něj vydávají.
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